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Toezeggingen commissies en raad vanaf 01 januari 2017 
Voor het laatst bijgewerkt op 13-09-2018 (zwart is vastgesteld in presidium 17-07-2018)  

Updates sinds afgelopen versie zijn aangegeven in het rood 

 

Toezeggingen 2018 
Datum Overleg-

orgaan 

Onderwerp PH Status 

11-9 Cie 

MS/SR 

Raadsvoorstel Afvalinzameling – verruiming openingstijden 

gemeentewerf op zaterdag 

De raads- en commissieleden krijgen een berekening van de 

ureninzet van personeel van de werf. 

JS In behandeling 

11-9 Cie 

MS/SR 

Raadsvoorstel Tweede begrotingswijziging 2018 RUD NHN 

De raad krijgt schriftelijk een overzicht van de taken die de RUD 

voor de gemeente uitvoert. 

JS In behandeling 

11-9 Cie 

MS/SR 

Raadsvoorstel Verordening Wmo en Jeugdhulp 

De wethouder beziet het opnemen in de verordening over 

resultaatsturi g  uitleg ij het keuke tafelgesprek  

JS In behandeling 

11-9 Cie 

MS/SR 

Raadsvoorstel Verordening Wmo en Jeugdhulp 

Het toegezegde Bot-overleg over de uitvoering van de Wmo-

verordening wordt nog dit jaar georganiseerd. 

JS In behandeling 

11-9 Cie 

MS/SR 

Raadsvoorstel Verordening Wmo en Jeugdhulp 

De wethouder zal bezien of aanvulling op de verordening nodig 

is voor wat betreft de bekostiging/vergoeding bij een door de 

cliënt zelf aangedragen onafhankelijke adviseur. 

JS In behandeling 

4-9 Raad C. Kwint verzoek om terugkoppeling van de wethouder over brief 

04 (brief raad aan AB GGD inzake motie van treurnis) in de 

commissie. 

JS In behandeling 

4-9 Raad Wethouder Oude Kotte kondigt een raadsinformatiebrief aan 

waarin het college een toelichting geeft op de situatie rondom 

de ontslagen cliënten advies raad van HalteWerk. 

GO In behandeling 

10-7 Cie SR De commissie adviseert de moties te laten voorzien van een 

verduidelijkend raadsvoorstel dat opgesteld wordt door het 

MS In behandeling 
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college. In dat voorstel worden de opmerkingen die in deze 

commissievergadering zijn gemaakt verwerkt. (moties 

Jongerengemeenteraad) 

10-7 Cie SR Vanuit de commissie worden enkele technische vragen gesteld 

waarop wethouder Does schriftelijk zal antwoorden.  

De commissie adviseert dit raadsvoorstel vooralsnog als een 

bespreekstuk op de komende raadsagenda te plaatsen. 

JD In behandeling 

10-7 Cie SR De wethouder zegt toe dat de gemeenteraad wordt 

meegenomen in de evaluaties m.b.t. het tijdelijke gebruik van 

het gebouw (Hugo Oord). 

JD In behandeling 

 

28-6 Raad zegt toe dat zowel hij als plaatsvervanger wethouder Does louter 

in het Algemeen Bestuur zitting nemen en geen plaats nemen in 

het Dagelijks Bestuur van de GGD Hollands Noorden. 

JS In behandeling 

 

28-6 Raad zegt toe zijn uiterste best te doen de zorgen van de raad te delen 

in de vergadering van het AB en te zorgen om op termijn een 

oplossing te vinden voor de problematiek die heerst, namelijk de 

tekorten. 

JS In behandeling 

 

19-6 Cie MS wethouder Oude Kotte: Hij onderzoekt of er een conclusie is te 

trekke  uit de o stateri g va  eer pashouders  e  i der 
uitgave .  

GO In behandeling 

 

19-6 Cie MS wethouder Oude Kotte: zal in het bestuurlijk team van 

HalteWerk de vraag vanuit de commissie meenemen: Is de ICT 

op orde? 

GO In behandeling 

 

19-6 Cie MS Wethouder Oude Kotte vraagt intern na wat de kosten en de 

consequenties zijn als we na de pilot aansluiten bij het E-depot. 

GO In behandeling 

 

5-6 Raad Wethouder Stam – de Nijs beantwoordt de vragen en zegt toe 

regionaal aandacht te vragen voor dit onderwerp en de vinger 

aan de pols te houden (Leeghwaterbrug) 

MS In behandeling 

 

20-feb Raad Vanuit de gemeenteraad is de vraag gesteld of deze APV in lijn is 

met die in de regio. Wethouder Oude Kotte heeft toegezegd de 

vraag schriftelijk te zullen beantwoorden. 

JD In behandeling 
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Toezeggingen 2017 
Datum Overleg-

orgaan 

Onderwerp PH Status 

6-Jun Cie SO Wethouder Oude Kotte Het college voert gesprekken met de 

eigenaar (Tankstation Sijs - risico contour bestemmingsplan 

Oost)  op dit moment. Als daar meer duidelijkheid over is komt 

de wethouder bij de commissie terug. De wethouder suggereert 

dat de raad heeft zelf deze kaders gesteld en daar wellicht  op 

moet op terug komen. 

GO In behandeling 

Proces loopt nog 

 

 

 

 

 

 

Afgehandelde toezeggingen 

2018 
Datum Overleg-

orgaan 

Onderwerp PH Status 

10-04 Cie MS m.bt. de motie 2016-05-24 HOP Opgravingen Brederode 

Veenhuizen: wethouder Dickhoff beantwoordt de vragen 

afdoende en zegt toe na te gaan of er meer scholen zijn met een 

zelfde bouwconstructie en de raad hier schriftelijk over te 

informeren.  

LD afgehandeld 

Vervangen boeidelen van de school van vierspan ; Commissie akkoord 

met uitgaven en dekking rekeningresultaat.  

10-4 Cie MS m.b.t. Raadsvoorstel  Vaststelling bestemmingsplan 

Actualisatieplan 2017. Wethouder Oude Kotte zegt toe de tekst 

in de inleiding te verduidelijken voor het raadsvoorstel.  

JD afgehandeld 

Het bestemmingsplan is vastgesteld op 8 mei 2018.  

20-feb Raad De aanpassingen op de woonvisie als wensen en bedenkingen 

aan het college mee te geven ten behoeve van het opstellen van 

de woonvisie. Het college wordt gevraagd de in de commissie 

MS afgehandeld 

Woonvisie is vastgesteld op 5 juni 2018 
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Stadsontwikkeling van 6 februari 2018 door de fracties naar 

voren gebrachte wensen en bedenkingen ook te betrekken bij 

het uitwerken van de Woonvisie. 

6-feb Cie SO Wethouder Oude Kotte zal F. Marchal aangeven waar in het 

bestemmingsplan de ambitie met betrekking tot duurzaamheid 

vermeld is 

GO afgehandeld 

Bij de vaststelling van het bestemmingsplan is hier invulling aan 

gegeven op 8 mei 2018 

27-3 Raad T.z.t. persoonlijk toesturen van de informatie over de jaarcijfers 

jeugdhulp aan de heer Duijff  

JD afgehandeld 

 

27-3 Raad De heer Van Wezenbeek pleit om subsidie voor de plaatselijke 
EHBO mogelijk te maken als steun in de rug voor de 
maatschappelijke activiteiten van de EHBO-vereniging. Na 
vergadering neemt wethouder Oude Kotte met de heer Van 
Wezenbeek contact op om e.e.a. te bespreken. 

GO Afgehandeld: 

Wethouder Oude Kotte heeft zijn contact gegevens gegeven aan dhr. 

Van Wezenbeek. De actie ligt nu bij dhr. Van Wezenbeek. 

8-mrt  Cie MO Aangekondigde motie Leeghwaterbrug: Het college heeft geen 
motie nodig ter aansporing. Er zal eerst een ambtelijk gesprek 
plaatsvinden. We zullen een lijst maken van maatregelen die 
genomen zijn en zullen worden voorgelegd aan de 
gemeenteraad zodat n.a.v. daarvan ingeschat kan worden hoe 
met de motie om te gaan. 

B&W Afgehandeld: 

Afgehandeld in de raad van 27-3-2018. 

Zie Corsa: BIJ18-229 

 

23-jan Raad De wethouder doet de toezegging om in het 
overdrachtsdossier aan het nieuwe college de vraag neer te 
leggen van het uitzonderen van zonnepanelen voor de 
OZB-waarde. 

LD Afgehandeld: 

Opgenomen in ambtelijk overdrachtsdocument 2018 

 

Afgehandelde toezeggingen 

2017 
Datum Overleg-

orgaan 

Onderwerp PH Status 
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5-Jul Raad Wethouder Dickhoff neemt contact op met de voorzitter van het 

recreatieschap, zodat die contact opneemt met de voorzitter van 

de reddingsbrigade. Dit n.a.v. een vraag over de mogelijkheden 

om de reddingsbrigade onder te brengen nabij The Temple.               

Wethouder Oude Kotte: de gemeenteraad en de participanten 

krijgen invloed op de heroverweging van het 

evenementenbeleid.  Wethouder Oude Kotte: hij komt via een 

notitie terug naar de raad op de structuur en de invloed van de 

raad op de GGD NHN. 

LD / 

GO 

Afgehandeld: 

Toegelicht in CIE S&R 8 april 2018 door wethouder Leo Dickhoff. In DB 

Geestmerambacht besproken. Projectmanager Geestmerambacht pakt 

dit verder op. 

3-Apr Cie MISB Actieve info over beloning bestuursvoorzitter VVI: de commissie 

ontvangt de notulen vd vergadering vd VVI als deze zijn 

vastgesteld 

LD Afgehandeld 

RIB vastgesteld door College en verzonden op 1 maart 2018 

10-Jan Cie SO Rondvraag T. Degreef (SP) over bijeenkomst 10-01 van 

klankbordgroep over Middenweg-Zuid: Verslag wordt schriftelijk 

aan de raad gezonden. 

GO Afgehandeld  

Medio 2017 is het ontwerp vastgesteld door B&W. Het project is 

inmiddels in uitvoering. Het is niet zinvol deze informatie nu nog aan te 

leveren en de actie wordt hierbij beschouwd als afgehandeld. 

10-Jan Cie SO Zodra het advies volgend uit de hoorzitting gereed is informeert 

het college de commissie over dit onderwerp (Actieve info: 

hoorzitting 10 jan over tankstation Sijs) 

GO Afgehandeld 

Afgehandeld en tijdens commissie terug gekoppeld. 

10-Jan Cie SO Inzake vragen BB n.a.v. brieven Rob Mark: indien mogelijk houdt 

weth Stam de cie ook tussentijds op de hoogte vd vorderingen in 

het participatietraject. 

MS Afgehandeld 

Over het stationsgebied is afgelopen maanden uitvoerig 

gecommuniceerd richting Raad. Besluitvorming staat 

in november op de agenda van cie en raad. 

10-Jan Cie SO RB Vvgb bouw 78 apartementen J.Duikerweg: het college blijft 

informeren over dit proces en de commissie wordt op de hoogte 

gesteld van al dan niet ingediende zienswijzen waardoor de 

ontwerpverklaring omgezet kan worden in een definitieve vvgb 

GO Afgehandeld 

definitieve besluitvorming is geweest. 

1e paal juli 2017 de grond in gegaan. 

10-Jan Cie SO Ontbrekende bijlage bij het raadsvoorstel wordt nagezonden. 

Tevens komt de wth schriftelijk terug op de vraag of de reserve 

Actief Burgerschap inderdaad uitgeput is na het toekennen van 

dit budget. 

GO Afgehandeld 

Is beantwoord destijds en opgenomen in voorstel 

dat afgelopen B&W vergadering 9 januari 2018 op agenda stond. 

Is naar de Raad toegestuurd 
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24-Jan Raad Brief AB11 (B201614904 - Bedrijvenkring HHW betreffende 78 

appartementen a/d Th van Doesburgweg te Beveland HHW): 

college zal in cie SO aandacht geven aan haar reactie op deze 

brief 

B&W Afgehandeld 

definitieve besluitvorming is geweest. 

1e paal juli 2017 de grond in gegaan. 

30-Jan Cie MISB RB Verhuur ligplaasten jachthaven (RB2017001): Herbevestiging 

telefonisch gesprek met ACM wordt beschikbaar gesteld 

LD Afgehandeld 

via NvD gecommuniceerd op 14 december 2016 

30-Jan Cie MISB RB Aanpassen Huisvestingsverordening (RB2017002): Overzicht 

doelen/prognoses/toewijzingen worden gedeeld. 

GO Afgehandeld 

Jaarlijks staan in een rapportage van het SVNK de cijfers van de 

woonruimteverdeling. Het is niet terug te halen of dit materiaal is 

gedeeld met de raad. 

 

7-Mar Cie SO Wethouder zegt toe deze week nog de vragen te zullen 

beantwoorden. Eén van de vragen is om te monitoren of de 

investeringen ook meer bezoekers oplevert. Inzake: 

Raadsvoorstel garantstelling Poldermuseum. 

LD Afgehandeld 

Poldermuseum levert jaarlijks een jaarverslag incl. 

bezoekersaantallen. College monitort op dit jaarverslag. 

 

7-Mar Cie SO ER zal een conferentie worden belegd voor de 13 gemeente die 

ook een transferium hebben, met als doel uitwisselen van 

ervaringen 

GO Afgehandeld 

Is geprobeerd. Mondeling in commissie terug gekoppeld 

 

6-Apr Cie MO Data en termijnen worden binnenkort gepubliceerd inzake 

presentatie svz jeugdhulp 

GO Afgehandeld 

Presentatie is al achter de rug. 

8-May Cie MISB RB Wijziging APV (RB2016092): burgemeester komt met een 

memo waarin aangegeven wordt of een gebiedsverbod mogelijk 

is, of een nadere vermelding van "overlas" nodig is. Ook wordt 

een voorbeeld-artikeltekst toegevoegd op basis waarvan 

eventuele amendementen geschreven kunnen worden. 

BB Afgehandeld 

Besproken in raadsconvent; voorstel is niet ter besluitvorming 

voorgelegd. Zo nodig wordt initiatief door fracties genomen. 

 

 

23-

May 

Raad wethouder Oude Kotte n.a.v. motie BB "Open houden 

kringloopwinkel De Noord": Met drie weken komt er een notitie 

voor commissiebehandeling over 

handhaving/detailhandel/kringloopwinkels. 

GO Afgehandeld 

Notitie reeds in commissie geweest door Cees Kruithof. 

 

6-Jun Cie SO Wethouder Stam wil de commissie informeren over de 

reservelocaties Stadshart/ Plan de Nijs. Dit naar aanleiding van 

de arbitrage die op zes april vorig jaar is gestart. De uitkomst van 

MS Afgehandeld 

opgenomen op commissieagenda 4 juli 
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de arbitrage was een bemiddelingstraject. Dit heeft geresulteerd 

in een nieuwe zet basisafspraken voor het Stadshart. Voor elke 

locatie is er een prijs, programma en planning bepaald en – 

indien noodzakelijk -  een afscheidsregeling.  In de raad van 6 

september en in de commissie van 4 juli wordt de raad om 

besluitvorming gevraagd door de wethouder. 

 

8-Jun Cie MO 

 

Wethouder Oude Kotte doet toezegging dat de door 

Brugerbelang ingediende technische vragen over aantallen en 

uitstroom bij Transferium worden beantwoord via de in de cie 

MO in juli te bespreken notitie. 

GO  Afgehandeld 

Contract is opgenomen bij de raadsagenda  

8-Jun Cie MO 

 

Wethouder Dickhoff doet toezegging dat het contract met 

Esdégé Reigersdaal wordt toegevoegd aan de raadsstukken 

LD Afgehandeld 

 

4-Sep Cie MISB Wethouder Stam zal de vraag van Freek Marchal schriftelijk 

beantwoorden: In de termijnagenda staat als PM het Regionaal 

Actieprogramma Duurzaamheid. Gebeurt daar nog wat mee? 

MS Afgehandeld 

Vraag is op 21 september beantwoord in nieuws van de dag. 

 

 

 


